
       
 
 
 
 
 

Verslag van de    
Algemene Ledenvergadering– 2022 van ISVA. 
 
Datum  :     12 mei 2022  
Locatie :   Mariëndael school 
Adres :   Middachtensingel 12, 6825 HN Arnhem 
Aanvang:   20.00 uur, zaal open 19.30 uur  
Aanwezig:    18 leden van de vereniging 
 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 

Het is goed gebruik dat we tijdens de ALV de leden huldigen die 25 jaar lid zijn van de 
vereniging. Omdat het nu gaat om 2 leden die beiden op dezelfde tijd zwemmen zal dit tijdens de 
eerstvolgende zwemavond gebeuren in het zwembad de Grote Koppel. Voor een van de leden is 
het een verrassing. 
 Mededelingen: 

• De sponsoractie van dit jaar heeft veel geld opgeleverd. Het definitieve bedrag moet nog 
bekend worden maar de schatting is dat er tussen de 2.000 en 2.500 euro is opgehaald. De 
vereniging ontvangt daarvan de helft. 

• De ISVA is benaderd om mee te denken over een zwemgroep specifiek voor MS patienten 
en over een zwemgroep voor jongeren met een spierziekte. Met zowel sportbedrijf Arnhem 
als met Klimmendaal worden gesprekken gevoerd. 

• De zwemlessen kent een wachtlijst van 10 personen. Met de groep lesgevers zal gekeken 
worden of en hoe we die lijst kunnen bekorten. 

Vrijwilligers: zoals bij veel verenigingen hebben wij ook vacatures. We kunnen vrijwilligers 
gebruiken bij boccia, bij tafeltennis (als sportleider), bij recreatiesport, bij de zwemgroep op 
donderdag en natuurlijk bij zwemles. Een oproep aan alle leden om eens na te denken of er 
mensen in jullie omgeving zijn die kandidaat zou kunnen zijn. Soms zijn de mensen waar je het 
eerst aan denkt al druk maar denkend aan anderen lukt het soms wel. Benader ze persoonlijk 
of als je dat lastig vindt vraag mij om te benaderen.  

 Het bestuur heeft bepaald dat er een barbecue georganiseerd kan worden. Dit als dank aan 
de vrijwilligers (en partners). De datum is vrijdag 1 juli. Plaats is nu nog niet bekend. Daar wordt 
nog melding van gemaakt. 
 Een skeeler en schaatsverenging uit Arnhem Noord heeft besloten haar activiteiten te 
stoppen. Voor de besteding van de resterende gelden is ook de ISVA gekozen. Dat heeft geleid 
tot een gift van 5000 euro voor ons. De gift hebben we uiteraard in grote dankbaarheid aanvaard. 
 Er zijn geen opmerkingen en vragen bij de notulen van de ledenvergadering van 2021. 
 Het jaarverslag over 2021 wordt als duidelijk en bondig ervaren. Is natuurlijk vooral voor de 
buitenstaanders bedoeld en om aan een ieder inzicht te geven. Sfeerverslagen van de groepen 
die leuk en informatief zijn voor de andere leden van de verenging kunnen via het clubblad 
gepubliceerd worden. Daartoe zal nog een oproep volgen aan de sportleiders. 
 Controle door de kascontrole commissie heeft plaats gevonden. Anja en Jopie hadden 
zitting in de commissie. Die hebben een verklaring opgesteld en kwamen tot de conclusie dat de 
financiën van de verenging goed beheerd zijn. Zij stellen voor het bestuur te déchargeren voor het 
gevoerde beleid over het boekjaar 2021. 
 Jopie treedt af en wordt voor de volgende commissie. Raoul meldt zich als vervanger voor 
haar. De reserve wordt gezocht als dat nodig zou zijn. 
 Peter van Ham geeft vervolgens een mooie presentatie over de mogelijkheden om die er 
zijn om met aanpassingen het leven van mensen met beperkingen aangenamer te maken. 
 



Na de pauze is het financieel overzicht van 2021 gepresenteerd. De huur van de hal en 
zwembaden is tijdens de corona periodes niet berekend aan ons. Ook andere kosten zijn door de 
corona laag uitgevallen. De andere kosten zijn ongeveer gelijk gebleven. Ook zijn onze eigen 
toernooien niet doorgegaan die normaal gesproken geld kosten. 
De inkomsten zijn ook door corona iets lager uitgevallen. Het aantal donateurs loopt langzaam 
terug mede omdat we geen actief wervingsbeleid voeren. We hebben dus een positief resultaat 
van zo’n 9000 euro. 
De prognose voor 2022 komt wel uit op een negatief bedrag van 2000 euro. Een flink aantal 
posten is nog niet geheel duidelijk dat allerlei ontwikkelingen in de maatschappij niet duidelijk zijn. 
Ook de opleidingskosten zijn nog behoorlijk. Dit om de kwaliteit van de zwemlesgevers goed te 
houden. Bij de prognose van 2023 is duidelijk dat de tekorten eerder oplopen dan niet. Dit geheel 
betekent dat we rekening houden met de mogelijkheid om de contributie met 1 euro te verhogen. 
Of dat nodig is zal nauwlettend bekeken worden. De vergadering geeft het bestuur toestemming 
om, indien dat nodig is, die verhoging door te voeren.  
Vraag is of het versturen van het clubblad niet digitaal kan. Het is tot nu toe een bewuste keuze 
geweest om het clubblad in de papieren versie ook te blijven versturen. Dit mede naar aanleiding 
van een eerdere enquête waarbij bleek dat toch veel mensen niet in staat zijn om een blad digitaal 
te lezen. Te overwegen zou zijn het clubblad op de avonden uit te reiken i.p.v. via de post 
versturen. Ook kan je mensen iets meer laten betalen als ze het clubblad via de post krijgen. Dit 
geheel wordt meegenomen door het bestuur. De kascommissie wordt bedankt voor haar werk 
 Rondvraag en mededelingen uit de groepen: 

• In algemeen: de zwemgroepen kunnen nog mensen hebben.  

• De materialen in de hal van de Bethaniënstraat moeten goed opgeborgen en gezekerd 
worden omdat ze anders verdwijnen. Eerder toegang tot het gebouw kan wel eens lastig 
zijn maar wordt nagevraagd. 

• De sporters van de Bethaniënstraat pakken hun gezamenlijke activiteiten (uit eten en 
dierentuin) weer op. 

• Recreatiesport hebben weer nieuwe leden.  

• Tafeltennis loopt weer terug qua leden. 

• We hebben dit jaar maar een stagiair gehad. Hopelijk volgend jaar meer 

• Duiken loopt naar wens, er komt weer een buitenduik. 

• Paul doet deze week mee met toernooi.  

• Woensdag zwemgroep zit aardig vol 

• Recreatieruimte in het gebouw van de Croydon plein is voortaan beschikbaar voor 
vergaderingen van het bestuur 

• De verbouwing van de Grote Koppel lijkt geen invloed te hebben op de organisatie van het 
zwemtoernooi. 

Dank aan alle aanwezigen voor hun inbreng. Speciale dank aan Paul voor zijn hulp hier om deze 
vergadering mogelijk te maken.  
 
Ed van den Engel 
15-5-2022 
 
 

 


